
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ПОПЕЧИТЕЛЬСКОГО СОВЕТА 

ТАММИКУСКОЙ ОСНОВНОЙ ШКОЛЫ ГОРОДА КОХТЛА – ЯРВЕ # 2 

Кохтла-Ярве                                                                                 17.05.2018г. 

Начало заседания: 17.15 

Конец заседания: 20.00 

Присутствуют члены попечительского совета: 8 человек 

Отсутствовали: 3 человека 

Приглашены: 

Валентина Кутузова, директор Таммикуской основной школы. 

 

Утверждена следующая повестка дня: 

1. План работы попечительского совета на 2018 год. 

2. Летние работы в школе.  

3. Каникулы в 2018-2019 учебном году. 

4. О работе лагеря отдыха и летних проектах 2018 года.  

5. Стоимость питания в длинной группе продленного дня  

     с 1 сентября 2018 года. 

6. Об изменении в порядке питания. 

7. О парке 100 дубов. 

8. Разное 

1.  План работы попечительского совета на 2018 год.  

Решение: 

1.План работы попечительского совета ТРК на 2018 год утвердить. 

Голосовали: за – 8, против - 0, воздержавшиеся – 0. 

2. Летние работы в школе. 

С сообщением по этому вопросу выступала  В. Кутузова, директор ТРК. Она 

рассказала о крупных работах, но обратила внимание на нехватку средств на 

ремонты помещений школы. 

Выступали и задавали вопросы Ингрид Аро, Наталья Лагуткина. 

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 

3.  Каникулы в 2018-2019 учебном году. 

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 



2. Одобрить 5 каникул на 2018-2019 учебный год. 

Голосовали за – единогласно. 

4.  О работе летнего лагеря отдыха в ТРК и летних проектах 2018  

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 

2. Одобрить проводимую по этому направлению работу. 

Голосовали за – единогласно 

5.   О стоимости  питания в длинной группе продленного дня с 1 

сентября 2018    

Решение: 

1.Утвердить стоимость питания в длинной группе продленного дня на 2018-

2019 уч.год в размере 0,5 евро в день. 

Голосовали: за – 8, против - 0, воздержавшиеся – 0. 

6. Об изменении в порядке питания   

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 

7. О парке 100 дубов  

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 

8.  Разное  

Решение: 

1.Информацию принять к сведению. 

 

Председатель                                                                            Секретарь 

Юлия Соон                                                                                  Елена Горбунова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

V Ä L J V Õ T E 

 

 

KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI  

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL  

 

Kohtla-Järve                          17.09.2018 

 

Algus: 17.15                                                                                                                                      

Lõpp:  19.00 

Esimees: Julia Soon 

Sekretär: Jelena Gorbunova 

Võtsid osa: Riina Ivanova, Jelena Gorbunova, Ingrid Aro, Ludmilla Teperik, Ilona 

Maharramova, Natalja Lagutkina, Olga Lumijõe 

Puudus: Natalja Slivinskaja, Marina Kostin, Jevgenia-Katarina Razgonyaeva 

Kutsutud Valentina Kutuzova – põhikooli direktor.                                                                                  

 

Kinnitatud päevakord:  

5.Kooli pikendatud pikapäevarühmas käivate õpilaste toitlustamise maksumusest alates 

01.septembrist 2018.a. 

5. Kooli pikendatud pikapäevarühmas käivate õpilaste toitlustamise maksumusest alates 

01.septembrist 2018.a. 

Sõna võttis Valentina Kutuzova, kooli direktor, kes rääkis finantseerimisest,  mitmekülgsest 

toitlustamisest ja selle vajadusest pikendatud pikapäevarühmas käivatele lastele. Koosolekul 

oli otsustatud, et toitlustamise maksumuseks võiks jääda endiselt 0,50 eurosenti päevas. See 

otsus sai hoolekogu liikmete heakskiidu. 

Otsustati:  

Kinnitada pikendatud pikapäevarühmas käivate laste teise koolilõuna maksumuseks 0,50 

eurosenti päevas lastevanemate arvelt. 

Hääletati: poolt – 8, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

 

 

Julia Soon     Jelena Gorbunova 

Esimees     Sekretär 

 



 

KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI  

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL  

 

 

Kohtla-Järve         17.05.2018.a. 

 

Istungi algus: 17.15 

Istungi lõpp: 20.00 

 

Võtsid osa: Riina Ivanova, Jelena Gorbunova, Ingrid Aro, Ludmilla Teperik, Julia Soon, 

Ilona Maharramova, Olga Lumijõe ja Natalja Lagutkina 

Puudusid: Marina Kostin, Natalja Slivinskaja, Jevgenia-Katarina Razgonjajeva 

Kutsutud: Valentina Kutuzova, Tammiku Põhikooli direktor 

 

Kinnitatud päevakord: 

1.Hoolekogu tööplaan 2018.aastaks 

2.Suvel toimuvatest remonditöödest 

3.Koolivaheajad 2018-2019.õppeaastal 

4.Kooli puhkelaagri- ja projektitöö 2018.a. suvel 

5.Kooli pikendatud pikapäevarühma toitlustamise maksumusest alates 01.septembrist 

2018.a. 

6. Muudatustest toitlustamise korras 

7.100 tamme park 

8.Muu 

 

1.Hoolekogu tööplaan 2018.aastaks 

Esines hoolekogu esimees Julia Soon. Sõna võtsid ja esitasid küsimusi Ingrid Aro ja Natalja 

Lagutkina. 

Otsustati: Kinnitada Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu 2018.a. tööplaan  

Hääletati: poolt – 8, vastu-0, erapooletuid - 0 

 

2.Suvel toimuvatest remonditöödest  

Antud küsimuse kandis ette Tammiku Põhikooli direktor Valentina Kutuzova. Direktor 

rääkis mahukatest remonditöödest, kuid pööras tähelepanu  sellele, et seoses rahaliste 

vahendite nappusega, ei ole võimalik kõikides remonti vajavates kooli ruumides remonti 

teha. 

Võtsid sõna ja esitasid küsimusi Ingrid Aro ja Natalja Lagutkina 

Otsustati: Antud informatsioon teadmiseks võtta 



 

3.Koolivaheajad 2018-2019.õppeaastal 

Käis aktiivne jooksva aasta viie koolivaheaja arutelu. Viie koolivaheaja süsteem sai 

hoolekogu liikmete heakskiidu. 

Otsustati: Antud informatsioon teadmiseks võtta ja 2018-2019.õ.a. viie koolivaheaja 

küsimus heaks kiita 

Hääletati: poolt - kõik hoolekogu liikmed  

4. Kooli puhkelaagri- ja projektitöö 2018.a. suvel 

Teatega sellest küsimusest esines V. Kutuzova,Tammiku Põhikooli direktor. Hoolekogu 

liikmed tutvusid põhjalikult kooli puhkelaagri töö ja finantseerimisega. Samuti räägiti 

keelelaagrist, mille eesmärgiks oli eesti keele teadmiste täiustamine. Tutvuti teise 

ühiskeelelaagri läbiviimise küsimusega Tammiku Põhikooli ja Iisaku gümnaasiumi 

õpilastega. 

Otsustati: Võta antud informatsioon teadmiseks                                                                                   

Selles suunas tehtav töö heaks kiita 

5. Kooli pikendatud pikapäevarühmas käivate õpilaste toitlustamise maksumusest alates 

01.septembrist 2018.a. 

Sõna võttis Valentina Kutuzova, kooli direktor, kes rääkis finantseerimisest,  mitmekülgsest 

toitlustamisest ja selle vajadusest pikendatud pikapäevarühmas käivatele lastele. Koosolekul 

oli otsustatud, et toitlustamise maksumuseks võiks jääda endiselt 0,50 eurosenti päevas. See 

otsus sai hoolekogu liikmete heakskiidu. 

Otsustati:  

Kinnitada pikendatud pikapäevarühmas käivate laste teise koolilõuna maksumuseks 0,50 

eurosenti päevas lastevanemate arvelt. 

Hääletati: poolt – 8, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

6. Muudatustest toitlustamise korra  

Teatega esines Tammiku Põhikooli direktor Valentina Kutuzova, kes selgitas, millised 

abinõud olid vastu võetud selleks, et iga õpilane saaks sooja koolilõuna. Uuendused laste 

mitmekülgseks toitlustamiseks - iga õpilane võib täiendavalt päeva jooksul saada piima või 

keefiri. 

Otsus: antud informatsioon on teadmiseks võetud 

7.100 tamme park 

Teatega esines hoolekogu liige Riina Ivanova. Kõikidele hoolekogu liikmetele tutvustati 100 

pargi edasist arengut. Samuti teatati, millal toimub 100 tamme pargi avamise üritus. V. 

Kutuzova, Tammiku Põhikooli direktor rääkis,  et väga pidulikult oli organiseeritud ja 

läbiviidud tammede istutamise päev Tammiku Põhikooli õpilaste poolt.  

Suurt tähelepanu oli osutatud tammede istikute kastmisele ja edasisele noorte taimede 

korrashoiule. 

Otsus: Võtta antud informatsoon teadmiseks 



 

8.Muu 

Arutati küsimust, mis oli esile kerkinud eelmisel hoolekogu koosolekul aga nimelt 

vanemate klasside õpilastele klassivälise ürituse „Super“ taastamine, kuna see on saanud 

kooli traditsiooniks. Vastusega esines Tammiku Põhikooli direktor V. Kutuzova, kes 

teatas, et klassiväline üritus „Super“ vanemate klasside õpilastele taastub. 

Otsus: Heaks kiita antud informatsioon  

 

 

Julia Soon      Jelena Gorbunova 

Esimees      Sekretär 

 


